

2020 TNA TNL INCA 台灣區靜態競賽 美睫規則

04 INCA INBOX

6D Color Eyelash Design

Any inbox work that has already presented before in any competitions are not allowed.

Contestant who did not follow the rules will be disqualified.

1. Contestant to prepare their own box, (do not exceed 12" width 7" height 2 cm).
2. No marking is allowed on the box; serial number, name and category must be written under the box.
3. Eyelashes need to be stuck on single eyelashes box; eyelashes need to be prepared by own.
4. Decoration is not allowed in the box. Not allowed to use black box or black background.
5. Do not stick the box cover with glue after finished.
6. Only one pair of eyelashes is allowed and cannot repeat stacking on the eyelashes.
7. Must be extended eyelash in the middle (fan-shaped); no limit for the length and curve of the eyelashes.
8. Must use 1 to 6 eyelash technique (except; 2 at the head of the eye and 2 at the end of the eye).
9. Distance and separation must be between 20° -40° .
10. The joint points must be between 0.05 - 0.1cm.
11. Do not use fat eyelash or layering eyelash.
12. Must use 3 different or more; sizes and colors (black color will not be counted).
13. Must use full-color eyelashes (neon color), cannot use gradient, mixed colors and camouflage eyelashes.

JUDGING CATEGORIES:

1	Overall Impression	4	Artwork Isometric	7	Eyelashes Tightness	10	Color Matching
2	Joining Point	5	Artwork angle	8	Root Stickiness		
3	Balance	6	Glue Uniformity	9	6D Eyelashes		

04 INCA

靜態6D彩睫設計

靜態作品若已參加過其他競賽，不論得獎與否

經查屬實一律取消參賽資格

違反規定者不予計分，成績以零分計

1. 參賽者自行準備盒子(不要超過長12*寬7*高2公分)。
2. 盒子上不能有任何文字或記號；必須在盒子底部背面寫上選手編號、姓名、組別。
3. 睫毛要黏貼在單副睫毛盒上；睫毛由參賽者準備。
4. 盒內不可以做任何佈置。不可用黑色盒子或黑色底。
5. 完成後請勿將盒子上蓋以3秒膠黏死。
6. 不可使用兩副睫毛參賽，也不可在睫毛上重覆堆疊。
7. 必須以眼中加長(扇形)參賽；睫毛長度、捲度不限。
8. 限使用 1 接 6 技巧(眼頭2根、眼尾2根不在此限)。
9. 等距、開花角度須在20° -40° 間。
10. 接點為0.05-0.1cm。
11. 不可以使用扁毛、層次毛。
12. 必須使用 3 個以上尺寸，須搭配 3 種以上色彩；若有黑色就要4種以上顏色。
13. 必需使用全彩睫毛(螢光毛可)，不可以使用漸層色睫毛、混彩及迷彩毛。

評分項目：

1	整體美感	4	開花等距	7	睫毛密合度	10	色彩搭配(暈染融合度)
2	接點正確	5	開花角度	8	根部沾黏(不含飾品沾黏)		
3	對稱	6	沾膠均勻度	9	1接6技巧		

2020 TNA TNL INCA 台灣區靜態競賽 美睫規則

05 INCA INBOX

Any inbox work that has already presented before in any competitions are not allowed.

Creative Eyelash Mix Media

Contestant who did not follow the rules will be disqualified.

1. Contestant prepare their own box, (Box size materials are not counted in score, do not exceed 12w* 7 h*2cm).
2. No decoration on the box, must write down serial number, name and category under the box.
3. Eyelashes need to be stick on single eyelashes box; eyelashes need to be prepare by own.
4. No decoration in the box.
5. Do not stick the box cover with glue after fi.
6. Technique is not limit, it can use 1 to 1, 1 to 6 or 1 to more.
7. No limit for eyelashes style, color and length.
8. Must use 3 or more different material to complete. (Feather, rhinestone, dry fower....etc).
9. The decoration shall not block 1/3 from the joint point. (Joint point contact is 0.005-0.1cm).
10. Should not exceed 1cm at the end of the eyelashes, and the height should not exceed 3cm.
Decoration must not exceed the eyelash box.
11. If used 2 pairs of eyelashes and the stacking is repeated, the technique of the joint point and roots sticky are not identify. The score will be calculated as zero.

JUDGING CATEGORIES :

1	Creative	5	Workmanship
2	Overall Impression	6	Extend Skill
3	Joining point	7	Features
4	Roots stickiness		

05 INCA

靜態睫毛創意設計

靜態作品若已參加過其他競賽，不論得獎與否，
經查屬實一律取消參賽資格
違反規定者不予計分，成績以零分計

1. 參賽者自行準備盒子(盒子大小材質不列入計分，不要超過長12*寬7*高5公分)。
2. 盒子上不能有任何文字或記號；必須在盒子底部背面寫上選手編號、姓名、組別。
3. 睫毛要黏貼在單副睫毛盒上；睫毛由參賽者準備。
4. 盒內不可以做任何佈置。
5. 完成後請勿將盒子上蓋以3秒膠黏死。
6. 稼接技法不限，可1接1或1接多或1接6。
7. 睫毛不限款式、顏色及長度等。
8. 材質不限，如羽毛/紙雕/亮蔥/亮片/鑽飾/乾燥花等；需搭配3種以上不同元素材質完成。
9. 每眼接點根部裝飾不得擋住稼接總量1/3，其餘根部必須能辨識接點(接點為0.05-0.1cm)。
10. 創意部份寬不可超出睫毛最尾端一公分，高度不可超出三公；飾品不可超出睫毛盒。
11. 若使用兩副睫毛、重複堆疊導致無法辨識接點、根部沾黏、稼接技巧時，成績將以零分計算。

評分項目：

1	創意	5	精緻度
2	整體美感	6	稼接技巧
3	接點正確	7	素材特色
4	根部沾黏(不含飾品沾黏)		

2020 TNA TNL INCA 台灣區靜態競賽 美睫規則

06 INCA INBOX A4 Paper Illustration Mix Media

Any inbox work that has already presented before in any competitions are not allowed.

Contestant who did not follow the rules will be disqualified.

1. Theme is free.
2. Contestants must download paper illustration in our website. Print only in white A4 paper.
3. Only lashes, makeup and hair is allowed. No word and color are allowed on any parts of the paper.
Neck and shoulders are not allowed to have any decoration or makeup.
No frame is allowed and do not higher the fi of the A4 paper.Except A4 paper.
4. Eyelashes is require before the design.
5. Not allowed to use double sided-tape to stick the eyelashes.
6. Only one pair of eyelashes is allowed and cannot repeat stacking on the eyelashes.
7. No height limit for the art work.
8. The score are base on Eyelashes design artwork. But the artwork must contain hair and makeup (10% of total).

JUDGING CATEGORIES :

1	Creative	4	Roots Stickiness
2	Overall Impression	5	Hair, Makeup
3	Joining point		

06 INCA 靜態A4紙圖睫毛設計

靜態作品若已參加過其他競賽，不論得獎與否
經查屬實一律取消參賽資格
違反規定者不予計分，成績以零分計

1. 無主題限制。
2. 可至網站下載紙圖。
3. 紙圖上除了睫毛設計及髮妝外，其他部位不能有任何文字或記號。
頸部和肩部不能夠有任何裝飾品或彩妝。除臉部及髮妝外，其餘部分不可上色。
只可以A4白色紙圖參賽，A4紙圖請以平放桌面方式參賽。
白紙不限紙質及厚度，不可裱框，底部亦不能使用物品盛裝。除了A4 白色紙板。
4. 睫毛部分必須黏貼假睫毛後再做創意設計。
5. 睫毛必須直接黏在紙上，不可以先貼雙面膠後再貼上睫毛。
6. 睫毛不可使用兩副睫毛參賽(可以黏貼下睫毛)，也不可在睫毛上重覆堆疊。
7. 裝飾物不能超出A4四周2公分，高度部分不可超過10公分。
8. 作品以睫毛為主，但是要有髮，妝搭配 (佔整體10%)

評分項目：

1	創意	4	根部沾黏(不含飾品沾黏)
2	整體美感	5	髮、妝
3	接點正確		